
 1 

                             
      MESTNA OBČINA LJUBLJANA         
ČETRTNA SKUPNOST RUDNIK 
 Pot k ribniku 20, p.p. 24 45, 1001 Ljubljana 

       tel: 01 428 03 45 faks: 01 427 33 07 
             e-pošta: mol.rudnik@ljubljana.si 
 
 

Številka: 900-62/2010-11 
V Ljubljani, dne 11.03.2010 
 
 

ZAPISNIK 
 
16. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v torek, 09.03.2010 ob 17. uri v 

prostorih Sluţbe za lokalno samoupravo, MU, MOL, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
16. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklical in vodil Robert Okorn, predsednik Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine  
Ljubljana. 
 
Na začetku je predsedujoči pozdravil prisotne in ugotovil, da je od 15 članov sveta na seji navzočih 9 
članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina Kastelic, Joţe Kernc, Robert Okorn, 
Vojko Perhavec, Metodij Rigler, mag. Andreja Troppan, Marjan-Jernej Virant, Andreja Vrtačnik-
Kremţar. 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA: Branko Nose, Klemen Pirc, Tomaţ Škorjanc, Gregor Verbinc, Aleš Vidmar, 
Joţe Zrnec.  
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Ţidanek  - svetovalka III, SLS, MU, MOL in Maja Kerţan – koordinatorka 
VI, SLS, MU, MOL.  
 
Predsedujoči je prebral DNEVNI RED, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje : 

1.) Pregled in potrditev zapisnika 15. redne seje Sveta ČS Rudnik, 8. izredne seje, 9. izredne seje in 6. 
korespondenčne seje 
2.) Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
3.) Realizacija finančnega načrta za leto 2010 
4.) Vprašanja, pobude in predlogi članov sveta 
 
 
Predsedujoči je dal dnevni red na glasovanje. 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  

ZA: 9   PROTI:/ 
 
Dnevni red je bil  sprejet. 
 
 
 
 
 
 

mailto:ols@ljubljana.si
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AD 1 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 15. REDNE SEJE SVETA ČS RUDNIK, 8. IZREDNE SEJE, 

9. IZREDNE SEJE IN 6. KORESPONDENČNE SEJE 
 
 
A.) Zapisnik 15. redne seje 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 15. redne seje. Ker ni bilo pripomb je dal na glasovanje  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/16: 
Zapisnik 15. redne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme. 
 
Navzočih je bilo 9 članov. ZA: 9 PROTI: /  
 
Sklep št. 1/16 je bil sprejet. 
 
 
B.) Zapisnik 8. izredne seje 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 8. izredne seje. Ker ni bilo pripomb je dal na glasovanje  
 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/16: 
Zapisnik 8. izredne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme. 

 
Navzočih je bilo 9 članov. ZA: 9 PROTI: /  
 
Sklep št. 2/16 je bil sprejet. 
 
 
C.) Zapisnik 9. izredne seje 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 9. izredne seje. Ker ni bilo pripomb je dal na glasovanje  
 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/16: 
Zapisnik 9. izredne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme. 

 
Navzočih je bilo 9 članov. ZA: 9 PROTI: /  
 
Sklep št. 3/16 je bil sprejet. 
 
 
D.) Zapisnik 6. korespondenčne seje 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 6. korespondenčne seje. Ker ni bilo pripomb je dal na 
glasovanje  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/16: 
Zapisnik 6. korespondenčne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme. 

 
Navzočih je bilo 9 članov. ZA: 9 PROTI: /  
 
Sklep št. 4/16 je bil sprejet. 
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Marjan – Jernej Virant je povedal, da bi morali o problematiki kljukastih kriţev, na katere je ţe 
opozarjal Tomaţ Škorjanc, ponovno opozoriti pristojne sluţbe, saj se le ti pojavljajo tudi na Golovcu, in 
sicer so narisani  oz. vrezani kar po drevesih.  
Prisotni so se dogovorili, da se Policijo opozori  na navedeno problematiko.  
 
 

AD 2 
POROČILO O AKTIVNOSTIH ČS RUDNIK 

 
 

Predsedujoči je podal poročilo o aktivnostih od prejšnje redne seje: 
 

1. Izvedba novoletnega bazarja ČS Rudnik (4. in 5.12.2009). Predsedujoči je dal besedo Katarini 
Juvanc Šinkovec. Slednja je povedala, da so na decembrskem prednovoletnem bazarju, ki je 
potekal v TPC Rakovnik, sodelovala različna društva ter OŠ Oskarja Kovačiča. Glede na 
razmere (TPC Rakovnik je premalo obiskan center) je bil bazar uspešen. Odziv bliţnjih 
trgovcev in drugih lastnikov lokalov je bil pozitiven, še posebej zaradi dejstva, da se je v 
»njihovem« centru nekaj dogajalo. 

 
2. Gradnja komunalne infrastrukture na območju Vinterce /zabeleţka z dne, 10.02.2010; 

predsedujoči je dal besedo Marjanu Virantu, ki je povedal, da naj bi z delom začeli ţe v 
ponedeljek, 08.03.2010, vendar se je le to prestavilo zaradi napovedi slabega vremena. 
Povedal je, da so se na sestanku dogovorili s Semenarno, da bo v času del za krajane na 
Vinterci omogočeno brezplačno parkiranje med 17. uro in 7. uro naslednjega dne. V povprečju 
naj bi krajani na objekt  plačali pribliţno 2700 EUR za investicijska dela. Obročno plačevanje 
sicer ne bo moţno, vendar se bo mogoče uredilo samo za socialno ogroţene druţine. 

 
3. Pripombe na zimsko sluţbo - teţave s sodelovanjem z OGDP, neupoštevanje pripomb ČS na 

plan zimske sluţbe, ipd; Predsedujoči je povedal, da je bilo v letošnji zimski sezoni veliko 
pripomb, veliko klicev (tudi na njegov gsm), da je bilo sodelovanje z OGDP in KPL d.d. včasih 
oteţeno, da se je naknadno izvedelo, da kakšne ceste niso od MOL, temveč da so celo od 
drugih občin (občina Ig).  

 
4. Objekt Iţanska cesta 305/zabeleţka/; Predsedujoči je dal besedo Joţetu Kernc, ki je povedal, 

da so imeli na to temo sestanek, dne 18.02.2010 ter tudi dne 9.3.2010. Povedal je, da so znani 
termini za izpraznitev stavbe, da je z vsem seznanjen tudi ţupan. Problem, ki pa se je pojavil, 
pa se nanaša na sluţnost prostora, saj Kmetijska zadruga Ig grozi s toţbo. Povedal je, da se 
včasih projektna skupina sprašuje, kaj je sploh njen namen, saj se vse njene aktivnosti izničijo. 
Po njegovem mnenju bi bilo pametno, da se tako, kot se je to naredilo na Dolgem mostu, tudi 
tukaj uredit moţnost parkiranja. Prisotni so se strinjali, da je ob vseh teh problemih pomembno, 
da se v projektno skupini vključi pravni strokovnjak, ki bo znal pravilno svetovati za čim 
prejšnjo rešitev zadeve. 

 
Predsedujoči je dal na glasovanje predlog sklepa:  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/16: 
Svet ČS Rudnik predlaga, da se zaradi problema lastništva na Ižanski cesti 305 v projektno 
skupino vključi pravnega strokovnjaka. 

 
Navzočih je bilo 9 članov. ZA: 9 PROTI: /  
 
Sklep št. 5/16 je bil sprejet. 
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5. Uredniški odbor (korespondenčna seja, članki za letošnjo prvo številko); Predsedujoči je     

predal besedo urednici Rudniške Četrtinke, Andreji Troppan. Povedala je, da bodo v letošnjem 
letu tri številke Rudniške Četrtinke, in sicer v mesecu marcu, juniju in septembru. Pozvala je, 
da je rok za oddajo člankov še en teden. Predsedujoči je povedal, da lahko v tem tednu 
pričakujemo še članek Gasilskega društva Rudnik. V tokratni številki pa bi lahko napisali tudi 
članek o vseh sklepih, ki jih je sprejel Svet ČS Rudnik. Helena Ţidanek je povedala, da je Maja 
Kerţan ţe napisala članek po poročilu o aktivnostih za leto 2009.  Predsedujoči je opozoril na 
problem oglaševanja v glasilu ter predlagal, da se ga omeji.  

 
6. Problematika ograje pri Jurčkovih vilah (Knezov štradon); Predsedujoči je povedal, da še 

vedno ostajata dva problema, in sicer problem odstranjene ograje ter neurejenega 
odvodnjavanja meteorne vode. Pri plačilu pa bi se morali deliti stroški. 

 
7. Pripombe na prostorski plan; pripombe poslane v času javne razgrnitve, še vedno prihajajo 

nove pobude krajanov. Predsedujoči je dal besedo Heleni Ţidanek, ki je povedala, da kljub 
temu, da je bila javna razgrnitev do 15. januarja 2010, še vedno številni krajani prihajajo na ČS 
ali pa kličejo ter sprašujejo, če imajo moţnost podati pripombe ter pogledati dokumentacijo. Le 
ta je sicer še vedno na ČS, vendar pa je program za dajanje pripomb zaprt, prav tako so knjige 
pripomb ţe odnesene na Oddelek za urejanje prostora. Povedala je še za primer, za Ilovico 
sprašujejo, zakaj ni več toliko zelenih površin, zakaj se je to spremenilo v površino za gradnjo, 
ipd.  

 
8. Ureditev ulice Bena Zupančiča; zadnji sestanek je bil dne 19.11.2009, ureditev ni v proračunu 

MOL, dogovorjeno pa je, da se ureditev izvede  po plačilu komunalnih prispevkov. 
Predsedujoči je dal besedo Heleni Ţidanek, ki je povedala, da je v rednih kontaktih s krajani, 
še posebej z gospo Wiliams Polak. Po njenih besedah naj bi samo še dve hiši urejali 
dokumentacijo v zvezi z gradbenimi dovoljenji, tako da se zadeva počasi ureja in pripravlja na 
izvedbo. 

 
9. Ureditev Peruzzijeve ulice; gradnja se nadaljuje v delu od Jurčkove ceste do AC – 

predsedujoči je povedal, da na to je ČS ţe dala pripombo SRPI, potem pa dal besedo Joţetu 
Kerncu. Glede na to, da na seji ni bilo predsednika odbora za urbanizem, Joţeta Zrneca, je 
predsedujoči prosil Kernca, da na sestanku, ki bo dne 10.03.2010 zastopa ČS Rudnik. 
Problem je v tem, da se meteorni vod gradi previsoko, kar pomeni, da ne bo pravega 
odvodnjavanja. Sestanek  bo potekal s krajani in z vodstvom SCT – ja.  

 
10. Izvleček iz proračuna za 2010;  Predsedujoči je povedal, da so prejeli izvleček iz proračuna, ki 

sta ga pripravili Helena Ţidanek in Maja Kerţan. Celotno gradivo pa se lahko vidi v pisarni ČS 
oz. na spletni strani MOL.  

 
11. Problematika parkirišča pri TPC Rakovnik; pojavljajo se pripombe glede parkirišča, upravniku 

smo ţe podali predlog rešitve. Predsedujoči je povedal, da smo gospodu Boţidarju Magajni, ki 
je podal dve predloga (drugi se nanaša na ureditev ulice Gubčeve brigade) ţe odgovorili. 
Glede TPC Rakovnik pa smo ţe kontaktirali upravitelja stavbe, podjetje Valina. Katarina 
Juvanc Šinkovec je povedala, da je to tudi njen predlog, saj TPC Rakovnik na ta račun izgublja 
stranke in je zelo ţalostno, da nimaš kje parkirati (parkirajo tisti, ki gredo zjutraj v sluţbo v 
center) ter greš zaradi tega  kam drugam. 
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AD 3 

REALIZACIJA FINANČNEGA NAČRTA ZA LETO 2010 
 
 
Osnutek izvedbenega načrta so člani sveta prejeli po elektronski pošti oziroma kot dodatno gradivo na 
seji. Prav tako so kot dodatno gradivo prejeli pet različnih vlog za sredstva.  
Predsedujoči je odprl razpravo. 
 
A.) Predlog Vojka Perhavca – vloga za pomoč pri delovanju društva Šola zdravja na Livadi; 
Prosi za pomoč pri delovanju društva Šola zdravja na Livadi. Društvo Šola zdravja bo imel dne, 
17.03.2010 tudi predavanje v sejni sobi ČS Rudnik. Predsedujoči pa je prosil, da se o njih tudi napiše 
članek v prihajajoči Rudniški Četrtinki. Zbrani so se strinjali, da društvo deluje v dobre namene in za 
vse prebivalce ČS Rudnik, zato je dal predsedujoči na glasovanje naslednji sklep: 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/16: 
Svet ČS Rudnik namenja 200 EUR za predavanje v organizaciji društva Šola zdravja. 
 
Navzočih je bilo 9 članov. ZA: 9 PROTI: /  
 
Sklep št. 6/16 je bil sprejet. 
 
 
B.) Predlog Metodija Riglerja – vloga za financiranje otvoritve informacijske table in pohoda Društva 
prijateljev poti sv. Jakoba v Sloveniji; 
 
Metodij Rigler je predstavil aktivnosti, ki jih načrtuje društvo v letu 2010. Gre za postavitev in otvoritev 
informacijske table na Golovcu, za zbor romarjev in dva organizirana pohoda, ob zaključku pohoda pa 
je organizirana predstavitev Slovenske Jakobove poti ter pogostitev. 
  
Predsedujoči je izrazil ţeljo, da naj se projekt predstavi tudi v Rudniški Četrtinki. 
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 7/16: 
Svet ČS Rudnik namenja 250 EUR za pogostitev ob otvoritvi informacijske table poti sv. 
Jakoba na Golovcu ter  300 EUR za srečanje udeležencev pohodov skupaj s krajani ČS Rudnik.   
 
 
Navzočih je bilo 9 članov. ZA: 9 PROTI: /  
 
Sklep št. 7/16 je bil sprejet. 
 
 
 
C.) Predlog Katarine Juvanc Šinkovec – predlog za financiranje ustvarjalnih delavnic v letu 2010 ter za 
financiranje prednovoletnega bazarja; 
 
Katarina Juvanc Šinkovec je predstavila projekt ustvarjalnih delavnic v letu 2010. Decembra 2010 bi 
rada ponovno organizirala Prednovoletni bazar ter tudi bazar na prireditvi »Srečanje krajanov«. 
  
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji sklep: 
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PREDLOG SKLEPA ŠT. 8/16: 
Svet ČS Rudnik za delovanje ustvarjalnih delavnic v letu 2010 namenja sredstva v višini 600 
EUR ,  600 EUR pa za organizacijo bazarjev z vsem potrebnim materialom. 
 
Navzočih je bilo 9 članov. ZA: 9 PROTI: /  
 
Sklep št. 8/16 je bil sprejet. 
 
 
D.) Predlog Joţeta Kernc – predlog za financiranje predavanj na temo »Ljubljansko barje – naravna in 
kulturna dediščina Barja«; 
 
Predmet vloge se je nanašal na: 
- predavanja na temo »Ljubljansko barje – naravna in kulturna dediščina Barja« (izdelava zasnove 

in vsebine predavanj, priprava seminarskega gradiva, izvedba predavanj) za nivo osnovnošolcev.  
- v okviru letošnjega projekta bi radi v obdobju 2009 – 2013 naredili 4 predavanja na lokaciji OŠ. 

 
Predsedujoči je predlagal, da se o tem napiše članek v Rudniški Četrtinki. Zelo dobrodošel bi bil zlasti 
članek, ki bi ga napisal predavatelj. V nadaljevanju se je utrnila še ideja, da bi eno izmed načrtovanih 
štirih predavanj v letošnjem letu, imeli kar na sedeţu ČS Rudnik, krajane pa bi povabili z ţe z 
napisanim člankom v glasilu.  
 
Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 9/16: 
Svet ČS Rudnik namenja 1.500 EUR sredstev za tri predavanja na temo Ljubljanskega barja na 
osnovni šoli ter eno predavanje na sedežu ČS Rudnik v organizaciji Društva za Ljubljansko 
barje. 

 
Navzočih je bilo 9 članov. ZA: 9  PROTI: /  
 
Sklep št. 9/16 je bil sprejet. 
 
 
E.) Predlog Andreje Troppan za financiranje izvedbe svetovalnic za mlade starše v ČS Rudnik; 
 
Zavod TAMAL-a z Jurčkove ceste 205 bi organiziralo v dopoldanskem času delavnice za mlade 
starše, na katerih bi strokovnjaki (dipl. babica, dipl. fizioterapevt itd.) pomagali mladim staršem ter 
nudili svetovanje s področja nege, dojenja, prehranjevanja itd. Svetovalnice bi bile izvedene v mesecih 
april, maj in junij v prostorih ČS Rudnik. 
 
Predsedujoči je ţelel, da se to objavi tudi v tokratni Rudniški Četrtinki, da se morebiti doda zraven tudi 
mnenje, kakšne uporabnice, mamice, itd 
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje naslednji sklep: 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 10/16: 
Svet ČS Rudnik za izvedbo svetovalnic za mlade mamice oz. za mlade starše, ki jih organizira 
Zavod Tamal-a namenja 1.300 EUR. 

 
Navzočih je bilo 9 članov. ZA: 9 PROTI: /  
 
Sklep št. 10/16 je bil sprejet. 
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V nadaljevanju je predsedujoči predlagal še sprejem sklepa: 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 11/16: 
Svet ČS Rudnik sprejme izvedbeni načrt ČS Rudnik za leto 2010. 

 
Predsedujoči je dal sklep na glasovanje.  
 
Navzočih je bilo 9 članov. ZA: 9 PROTI: /  
 
Sklep št. 11/16 je bil sprejet. 
 
in 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 12/16: 
Svet ČS Rudnik pooblašča Roberta Okorna, da v skladu s sprejetimi sklepi ter izvedbenim 
načrtom ČS Rudnik, ustrezno prerazporedi finančna sredstva za leto 2010 glede na ekonomski 
namen porabe. 

 
Predsedujoči je dal sklep na glasovanje.  
 
Navzočih je bilo 9 članov. ZA: 9 PROTI: /  
 
Sklep št. 12/16 je bil sprejet. 
 
ter  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 13/16: 
Svet ČS Rudnik pooblašča podpredsednico Katarino Juvanc Šinkovec za nadomeščanje 
odredbodajalstva v primeru odsotnosti predsednika sveta Roberta Okorna. 
 
Predsedujoči je dal sklep na glasovanje  
 
Navzočih je bilo 9 članov. ZA: 9 PROTI: /  
 
Sklep št. 13/16 je bil sprejet. 
 
 
Sejo je ob 19. uri zapustil predsednik sveta, Robert Okorn. Vodenje seje je predal podpredsednici 
Katarini Juvanc Šinkovec. 
 
 

AD 4 
VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI RUDNIK 

 
Do seje sta prispela 2 predloga. 
 
A.) Tomaţ Škorjanc – zavijanje na Orlovi, proti šoli 
 
Sicer Tomaţ Škorjanc zaradi sluţbenih obveznosti ni bil prisoten na seji, je pa pisno pripravil mnenje 
glede zavijanja na Orlovi, proti šoli. Ta projekt naj bi ţe bil izpeljan do 15.02.2010, vendar se ţal ni 
premaknil še nikamor.  
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B.) Joţe Kernc je podal pobudo o ustanovitvi kluba bivših četrtnih svetnikov Rudnik, MOL oziroma 
klub četrtnih svetnikov Rudnik, MOL 
 
V nadaljevanju je potekala razprava o tem. Šlo naj bi za neformalni klub, namenjen druţenju sedanjih, 
kot tudi »bivših« četrtnih skupnosti. Pozitivna stran tega bi bila tudi medsebojna pomoč in svetovanje. 
Na naslednji seji  bi  določili datum srečanja, potem bi se vsem nekdanjim članom  poslalo vabilo. 
 
Po razpravi je podpredsednica  predlagala  sprejem sklepa. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 14/16: 
Svet ČS Rudnik ustanavlja klub četrtnih skupnosti Rudnik, MOL, ki bi bil namenjen druženju, 
povezovanju in ne bi imel formalnega statusa. 

 
Navzočih je bilo 8 članov. ZA: 8 PROTI: /  
 
Sklep št. 14/16 je bil sprejet. 
 
 
Seja se je zaključila ob 19.15 uri. 
 
 
 
Zapisali: 
Maja Kerţan 
Helena Ţidanek              Predsednik Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
            Robert Okorn 


